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Abstract (en)
[origin: CN105437604A] The invention provides a pressing tool for producing a molded plate. The pressing tool is provided with a first mould part
having a first topological structure for a molded plate, and a second mould part having a second topological structure for molding the molded plate,
wherein the first and second topological structures are coordinated in order to give the molded plate by moving together of the two mould parts
under cooperation of the two topological structures a desired shape, and wherein one of the first and second topological structures a negative mold
has and the other of the first and second topological structures a positive mold to press the molded plate for manufacturing the molded plate upon
moving of the two tool parts in the negative mold. In order to produce on the molded plate sharply pronounced contours such sharp light edge or
design lines, the positive mold to an elastic material to press the sheet metal part for manufacturing the molded plate the moving together of the two
tool parts under elastic deformation of the molded plate in the negative mold.

Abstract (de)
Presswerkzeug (1) zum Herstellen eines Blechumformteils, mit einem ersten Werkzeugteil (10), welcher eine erste Topografie (11) zum aus
einem Blechteil (B) Formen des Blechumformteils aufweist, und einem zweiten Werkzeugteil (30), welcher eine zweite Topografie (31) zum
Formen des Blechumformteils aufweist, wobei die ersten und zweiten Topografien aufeinander abgestimmt sind, um dem Blechumformteil durch
Zusammenfahren der beiden Werkzeugteile unter Zusammenwirkung der beiden Topografien eine gewünschte Form zu geben, und wobei eine
von den ersten und zweiten Topografien eine Negativform (32) hat und die andere von den ersten und zweiten Topografien eine Positivform (12)
hat, um das Blechteil zum Herstellen des Blechumformteils beim Zusammenfahren der beiden Werkzeugteile in die Negativform zu drücken. Um
an dem Blechumformteil schärfer ausgeprägte Konturen wie scharfe Lichtkanten oder Designlinien herstellen zu können, weist die Positivform ein
Elastikmaterial (20) auf, um das Blechteil zum Herstellen des Blechumformteils beim Zusammenfahren der beiden Werkzeugteile unter elastischer
Verformung des Elastikmaterials in die Negativform zu drücken.
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